
Verslag MR-vergadering Kindcentrum Aquamarijn van 18-09-2023  

Locatie: Donker Curtiusstraat 4-6 te ‘s-Gravenhage  

Afwezig 2 personeelleden  

 

Gezamenlijk overleg (SBO en RBO)  

1. Voorstelronde  

De vergadering start met een voorstelronde. Dit is de eerste gezamenlijke vergadering op de 

nieuwbouwlocatie. Voor het schooljaar worden vijf maandagen bepaald waarop vergaderd wordt. 

Gezien de groep groter is geworden, zal het niet altijd mogelijk zijn dat bij de vergaderingen altijd 

iedereen aanwezig is.  

 

2. Personele mededelingen  

Meerdere leraren zijn met zwangerschaps-/ouderschapsverlof. Er zijn ook docenten die in 

opleidingstrajecten (verdiepen/verbreden) zitten, waardoor ze minder les kunnen geven. Vanuit het 

MBO Onderwijs en de Pabo komen regelmatig stageverzoeken binnen. Het Kindcentrum heeft hier 

vaak ook ruimte voor, maar de stageperiodes zijn niet altijd even handig (b.v. ook tijdens de 

zomervakantie). I.v.m. de AVG zullen bij personele mededelingen geen namen meer worden 

genoteerd.  

 

3. Nieuwe CAO  

De vakbonden hebben een nieuwe CAO afgesloten voor het basisonderwijs. Al het personeel gaat er 

financieel op vooruit. De laagste schalen gaan er relatief gezien het meest op vooruit. De 

loonsverhoging maakt het beroep van docent aantrekkelijker. Het komt ook voor dat medewerkers er 

juist voor kiezen minder te gaan werken.  

 

4. Start van het jaar  

Het gemeenschappelijk gevoel is dat het goed loopt. Collega’s zitten weer met z’n allen in één pand 

en dat is heel prettig. De pauzes verlopen ook beter voor zowel de kinderen als docenten. De roosters 

zitten beter in elkaar.  

De samenwerking tussen het SBO, RBO en DAK verloopt ook in goede harmonie. Het was eerst even 

wennen, maar collega’s van de verschillende onderdelen weten elkaar inmiddels goed te vinden. Het 

is gezellig en het gebouw wordt als prettig ervaren. Over de menging van het reguliere en speciale 

onderwijs zijn geen klachten binnengekomen. Iedereen vond dit wat spannend in het begin, maar het 

gaat prima.  

De relatie met het Yes College is goed. Soms zijn er casussen de beter kunnen. Deze worden dan 

besproken tussen de scholen. Hiervoor is dagelijks overleg.  

 

5. Verkeerssituatie  

De verkeerssituatie bij de school is ’s-morgens wat chaotisch. In april en juni is tussen de school en de 

gemeente al contact geweest. In januari/februari 2024 is de straat voor de school pas aan de beurt 

om te worden geschouwd voor aanpassingen die de verkeersveiligheid kunnen bevorderen. Voor het 

veiliger maken van de verkeerssituatie zijn meerdere mogelijkheden (borden, paaltjes etc.). Ouders 

met zorgen kunnen een melding doen bij de gemeente Den Haag via dit meldformulier.  

 

6. Jaaragenda  

De jaaragenda voor de MR vergaderingen kunnen worden gebaseerd op de agenda’s van voorgaande 

jaren.  

 



7. Jaarplan  

Deze wordt gemaakt op basis van het beleidsplan. Veel van de inhoud komt van de verschillende 

werkgroepen in de school vandaan. De hoofdpunten van het jaarplan komen uit het beleidsplan.  

 

8. Werkgroepen  

In het Kindcentrum zijn, ook na de verhuizing, nog veel werkgroepen/taakgroepen actief. Deze 

werkgroepen richten zich op o.a. taal, de Kinderboekenweek, activiteiten, de voorleeswedstrijd, 

spelling en technisch lezen. Veel werkgroepen zijn gezamenlijk (SBO en RBO), maar niet allemaal.  

 

9. Versterking positionering MR  

Binnen de MR is nog steeds de wens om geschoold (theorie/praktijk) te worden in het op de juiste 

wijze uitvoeren van de taken van de MR. De MR gaat sowieso proberen actief ouders te benaderen 

voor punten die besproken moeten worden tijdens de MR vergaderingen. Dit zal gebeuren via Social 

Schools.  

 

10. Overige afspraken  

Adam deelt de jaaragenda, het meerjaren(beleids)plan en het reglement met de MR. De 

vergaderdata van de MR voor het schooljaar zijn vastgesteld op  

Vergaderdata: 

20 november 

29 januari 

25 maart 

20 mei 

24 juni 

 

MR-vergadering Speciaal Basisonderwijs  

We maken eerst een voorstelrondje i.v.m. nieuwe leden. 

Aandachtspunt vanuit Adam: MR is er niet voor individuele zaken, maar voor het grotere geheel. 

Adam schetst kort hoe we hier na de meivakantie begonnen zijn.  

 

Nu na de zomervakantie ¼ deel schoolverlaters vertrokken en ¼ deel nieuwe leerlingen. Op het SBO 

dus elk jaar flinke wisseling van leerlingen.  

We hebben nu meer dan eerst een buurtfunctie. Het gebouw staat nu meer in het midden van ons 

toestroomgebied. Vanuit de overheid de opdracht voor meer inclusiever onderwijs te geven. Dit is 

met leerkrachttekort lastig. Wij boffen dat we een voldoende bezetting hebben. SBO afhankelijk van 

toestroom van andere scholen. Samenwerkingsverband wil dat SBO's met 1/3 krimpen, maar weten 

nog niet goed hoe. Er speelt mee dat de verschillende SBO-scholen verschillende expertises hebben 

en dat de dichtstbijzijnde SBO-school niet het best passend hoeft te zijn. Komende 4 maanden moet 

hier meer duidelijkheid over komen. We moeten goed bewaken dat kinderen een passende plek 

blijven krijgen. 

 

Voor de vakantie jaarplan besproken. De werkgroepen zijn nu bezig de hoofdlijnen hiervan uit te 

werken: zelfregulerende werking leerlingen en leerkrachten, doorgaande lijn. 

 

Er op letten bij m.n. personele mededelingen dat we dit AVG-proef doen. 

Merijn vraagt om het aangepaste meerjarenplan, zodat wij allemaal, ook nieuwe leden deze nog tot 

zich kunnen nemen. 

 



MR-vergadering Regulier Basisonderwijs  

1. Opening school  

Een deel van de ouders vindt het jammer dat niet iedereen aanwezig kan zijn bij de opening van de 

school. Vanuit de groep ouders is alleen de MR en de OR uitgenodigd. Logistiek was het niet mogelijk 

om alle ouders en alle kinderen uit te nodigen voor de formele opening. Voor alle leerlingen was er 

wel een speciaal programma om de opening van de school te vieren.  

 

2. Aanwas nieuwe leerlingen  

Vanuit een andere basscholen kinderen overgestapt naar de het Kindcentrum Aquamarijn. In 

verschillende klassen was ook ruimte voor extra leerlingen. Af toe vertrekken ook leerlingen. Begin 

van het schooljaar stond de teller op 540 leerlingen. De school zit waarschijnlijk net aan vol.   

 


